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Dat lijkt allemaal vanzelfsprekend,
maar de afgelopen seizoenen 
was het toch heel anders. Vorig
jaar besloot het Kabinet een week
voor de Kerst zelfs nog tot een
harde lockdown waardoor veel 
activiteiten geen doorgang konden
vinden. 

ANDERS
Ook het hockey ging op slot en
bij veel clubs werd er een vette
streep door het zaalseizoen gezet.
Alleen de Hoofdklasse Zaal Dames
en Heren ging door. De rest mocht
alleen buiten hockeyen, op de
eigen vereniging en tot 17:00 uur.
De clubhuizen bleven dicht. Nu is
het gelukkig anders. We kunnen
deze winter dus weer genieten
van zaalhockey en fijne activiteiten
op de verenigingen. Daarnaast
staan ook de nodige teamtrips op
de agenda, al dan niet in combina-
tie met een trainingskamp in de
Zuid-Europese zon. 

WK HOCKEY
Toch is hét klapstuk van deze win-
ter natuurlijk het WK Hockey dat
op 13 januari van start gaat in
India. Een Winter-WK dus, al zal
het in de speelplaatsen Bhubanes-
war en Rourkela aangenaam
warm zijn. Nederland neemt het 
in de groepsfase op tegen Nieuw-
Zeeland, Maleisië en Chili. Daarna
volgt richting de finale ongetwij-
feld een bikkelharde strijd met
Australië, België, India óf een 
verrassing. 

FINALE
Aan India heeft Oranje overigens
goede herinneringen. In 2018,
toen het WK ook in het Aziatische
land werd gespeeld, wisten de Ne-
derlandse heren de finale te berei-
ken. Daarin was België uiteindelijk
na shoot-outs de sterkste. Voor de
Red Lions was het de eerste we-
reldtitel in de historie. Voor Oranje
resteerde zilver. 

KANSHEBBERS
Kijkend naar de favorieten be-
hoort Nederland tot het rijtje
kanshebbers. En terecht. Er staat
een prima mix van ervaren sterk-
houders en vooral talenten die de
toon zetten. Het moét dus kunnen

en bovendien is het wel weer eens
tijd. Het is namelijk al bijna 35 jaar
geleden dat 'we' goud wonnen op
het WK in Utrecht. 

Een nieuwe wereldtitel zou dan
ook prachtig zijn. Als een bekro-

ning van het nieuw ingezette be-
leid en een heerlijk begin van
2023. Een gouden plak als opmaat
naar de start van de tweede sei-
zoenshelft. Daar gaan we voor!
Hup Holland! 

Na het WK genoten de internatio-
nals van relatieve rust. In oktober
is de draad weer opgepakt. 
Onder leiding van de nieuwe
bondscoach Paul van Ass wordt nu
verder gebouwd richting het EK
2023 dat in augustus plaatsvindt in
het Duitse Mönchengladbach. 

27 NOVEMBER
In dat traject worden diverse oe-
fenduels gespeeld. Met als eerste
meetmoment de wedstrijd tegen
Ierland op zondag 27 november.

Deze interland wordt om 13.00 uur
gespeeld op SCHC te Bilthoven. 

HULDIGING 
Het duel tegen Ierland is de eerste
officiële wedstrijd onder leiding
van bondscoach Paul van Ass. 
Daarnaast is het voor het eerst dat
de Oranjedames in Nederland

weer in actie komen sinds het be-
halen van de wereldtitel. Na afloop
van de wedstrijd wordt hier uitge-
breid bij stilgestaan met een huldi-
ging van de wereldkampioenen. 

TICKETS 
Kaarten voor de wedstrijd zijn te
koop via hockey.nl/tickets. 

Er zijn voor deze wedstrijd alleen
staanplaatsen beschikbaar. Voor
kinderen tot en met 17 jaar kost
een kaartje € 5,00. Volwassenen
betalen € 10,00. 

Meer informatie vind je 
op knhb.nl.

Nog een paar speelronden. Dan eindigt voor de meeste
teams de eerste competitiehelft. Maar het hockey gaat
natuurlijk gewoon door. In de zaal, in de blaashallen én
uiteraard in de clubhuizen. Want december is altijd een
mooie maand voor clubborrels, teamdiners, events en
vooral heel veel gezelligheid. 

Voor Het Nederlands Elftal
Dames kan 2022 al niet
meer stuk na het behalen
van de wereldtitel in Spanje.
Daarmee continueerden de
Oranjedames het goud na
de succesvolle WK's in Den
Haag (2014) en Londen
(2018). 

Genieten van een winter vol hockey

Oranjedames dit jaar 
nog één keer in actie

Hockeykrant Salland/Gelderland
is een uitgave van De Hockey-
krant. De inhoud van deze krant
staat helemaal in het teken van
de hockeyverenigingen in de
regio's Salland  en Gelderland.
Verspreiding vindt plaats via de
clubhuizen van de opgenomen
verenigingen.
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uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club of team. 
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Dit weet ook aanvoerder Elaine de
Vries, die bezig is aan haar zeven-
de seizoen in Dames 1. In de afge-
lopen jaren zag zij heel wat speel-
sters gaan en komen. “Vooral de
laatste twee seizoenen is er veel
verloop geweest. Nu hebben we
een nieuw team met 10 speelsters
die zijn doorgestroomd uit de A-
jeugd en Raoul Grevenstuk als
nieuwe coach. Dat is allemaal an-
ders en wennen. Het voelde ook
écht als een nieuwe start.” 

EILANDJES
Wageningen startte het seizoen
moeizaam, met vier nederlagen
op rij. “In de eerste wedstrijden
kwamen wij niet helemaal lekker
uit de verf. Het was nog geen
team. Wel heel gezellig, maar de
jeugd en de oudere speelsters
vormden een soort 'eilandjes'. Dat
is ook logisch. Als er zoveel wisse-
lingen zijn, trek je automatisch toe
naar mensen die je kent,” zegt
Elaine.  

TEAMSESSIE
Om het groepsproces een impuls
te geven, werd een teamsessie be-
legd. “Daar hebben we met elkaar
gesproken en ook de vraag ge-
steld: 'wat willen we met elkaar en

wat gaan we doen'. Samen is toen
besloten dat plezier het belang-
rijkst is en dat wij willen streven
naar een plek in het linkerrijtje.
Daar horen ook afspraken en ver-
antwoordelijkheden bij, zowel bin-
nen als buiten het veld.”

KIPPENVELMOMENTJE
Met het versterkte teamgevoel
boekte Wageningen een prima 3-1
winst op Ring Pass, mede dankzij
een hattrick van Elaine de Vries.
Vervolgens werd nipt van Zwolle
verloren, waarna de tweede zege
werd neergezet in de derby tegen
Ede. In dat duel was er een hoofd-

rol voor Annely Koole die na 14
maanden blessureleed haar ren-
tree maakte en de winnende
treffer scoorde. 

“Echt een kippenvelmomentje. An-
nely heeft er zo hard voor gewerkt
en als je dan de winnende maakt
in de belangrijkste pot van het
jaar, is dat geweldig. Inmiddels
hebben we ook Aina Holtrop
terug van een lange blessure.
Heel fijn. Aina is een krachtige
speelster die we achterin echt
hebben gemist.” 

RENDEMENT
Na de eerste negen duels is Wage-
ningen terug te vinden op de ne-
gende plaats. Opvallend is dat het
team weliswaar zes nederlagen
leed, maar steeds met nipte cij-
fers. “We zitten er vaak dichtbij en
spelen ook zeker niet slecht. Het
komt er alleen niet altijd uit en het
rendement moet omhoog. Dat zit
vooral in details. Daar werken we
hard aan.”

KRACHTIG TEAM
Met nog een paar duels tot de
winterstop liggen er zeker moge-
lijkheden voor Wageningen. “Als
wij de komende weken winnen,
kunnen we met een goed gevoel
de winter in. Die lijn willen we bij
de herstart doortrekken. Ons spel
groeit, we worden steeds meer
een team en als wij elkaars kwali-
teiten nog beter gaan benutten, is
er veel mogelijk.”

“Wat dat betreft valt er voor ons
in de tweede seizoenshelft veel te
halen en dat kan ook. Wij hebben
een krachtig team en als je ziet
welke stappen nu al zijn gemaakt,

geeft dat vertrouwen. Er is een
goede basis gelegd en als wij
daarop verder bouwen én door-
groeien, kan het nog heel leuk
worden.” 
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Vernieuwd Wageningen bouwt met vertrouwen verder 

'Er valt voor ons nog veel te halen'
WAGENINGEN - Een ver-
nieuwd team, een nieuwe
coach en een andere aan-
pak. Dit seizoen is er bij de
dames van Wageningen veel
veranderd. Bij de start van
de competitie had de ploeg
het dan ook lastig in de
Overgangsklasse B. Dat was
te verwachten. Toch is er
zeker perspectief. Want met
de basis die nu is gelegd,
kan er na de winterstop
worden geoogst. 

Aanvoerder
Elaine de Vries is dit seizoen samen met Eva Kodde aanvoerder
van Wageningen. “Dat is voor mij heel leerzaam, al heb ik even
mijn weg moeten vinden,” zegt Elaine. “Bijvoorbeeld om het team
aan te sturen, iedereen erbij te betrekken en tegelijk ook de
focus te houden op mijn eigen spel. Dat was soms even schake-
len, maar nu is het heel leuk.”

“Deze rol past ook wel bij me en het is natuurlijk een voordeel
dat ik hier al heel lang speel. Ik vind het heerlijk om bij Wagenin-
gen te hockeyen. Vooral door de fijne familiecultuur. Ik zie mij
ook niet snel naar een andere club gaan. Bovendien is mijn moe-
der de teammanager van Dames 1 en mijn vader is de videoman.
Er zijn dus op allerlei vlakken connecties.”

Bijnamen 
Het is dit seizoen behoorlijk verwarrend in het veld bij Wagenin-
gen. Zeker omdat er nogal wat speelsters zijn met gelijkklinkende
voornamen. Elaine, Eline, Anne, Annely, Aina. Hoe gaat dat tij-
dens een wedstrijd? 

“Ja, dat is inderdaad best ingewikkeld,” lacht Elaine. “Ik word 'Lain'
genoemd, maar met Ly en Lien is het soms wel verwarrend. Daar
moeten we in de winterstop maar eens bijnamen voor verzin-
nen.”

“Dat hebben we al vaker gedaan. Een paar jaar geleden hadden
we twee Anne's in het team. En aanzien de ene Anne uit Brabant
kwam, hebben we haar 'Guus' genoemd. Dat was zo ingeburgerd
dat wij eigenlijk niet meer wisten dat zij Anne heette. Toen zij een
keer door de coach Anne werd genoemd, moesten we echt even
nadenken. Anne? Wie?”

FOTO: WMHC





Een nieuw team opbouwen gaat
met vallen en opstaan. Zo bleek
ook bij de start van de competi-
tie. HCM verloor de eerste drie
duels, maar de vijf daaropvolgen-
de werden met winst afgesloten.
Zo is het vaandelteam al vlot op
stoom gekomen na een lastige
voorbereiding. 

KNOP OMGEZET
“Aan het begin van de voorberei-
ding waren nog de nodige speel-
sters op vakantie,” vertelt Van
Amelsfort. “Dat is toch een beetje
van deze tijd. Toen iedereen er
was, hebben we het snel goed
opgepakt al was de tijd kort. De
resultaten in de eerste wedstrij-
den vielen mede hierdoor wat
tegen. De meiden hebben echter
razendsnel de knop omgezet en
zijn gaan winnen. Heel mooi om
te zien dat de geleverde trainings-
arbeid meteen vruchten afwerpt.”

UITDAGING
Van Amelsfort had de afgelopen
drie seizoenen de heren van HCM

onder zijn hoede. Toen er een
vacature kwam bij de ambitieuze
Dames zag de coach een mooie
uitdaging. “Ik had meteen interes-
se, ook omdat Olivier Gerritsma
als assistent-coach enthousiast
was om samen met mij dit avon-
tuur aan te gaan. Wij hebben een
hele goede klik en doen alles
samen. Ik noem hem weleens
gekscherend mijn linker- en rech-
terhand.”

Voor het coachduo ligt de nadruk
in deze fase van het seizoen op
ontwikkeling van het team. “Dat is
op dit moment belangrijker dan
de behaalde resultaten op het
veld. We zijn op dit proces aan
het sturen en hameren tijdens de
trainingen veelvuldig op de basis-

vaardigheden. Joris van Campen-
hout vervult hierin als trainer een
belangrijke rol.”

BEGELEIDING
Tijdens deze trainingen op dins-
dag- en vrijdagavond spatten de
vonken ervan af op het fraaie
trainingscomplex van HCM. Het
vorig seizoen nieuw geopende
clubhuis is een prachtige
toevoeging aan de accommodatie
waar de teams prima faciliteiten
hebben. Dit geldt ook voor de be-
geleidingsstaf van Dames 1 die
onlangs werd uitgebreid met een
nieuw teammanager.  

“Het was een grote wens om een
vrouw als teammanager aan ons
begeleidingsteam toe te voegen,”
zegt Van Amelsfort. “Sinds kort
vervult Frédérique Stuurman
deze rol. Iedereen uit de selectie
kan bij haar terecht voor advies
of een luisterend oor.” 

KAPSTOK
Over de samenstelling van
Dames 1 is de coach ook tevre-
den. “Daphne de Bree was een
supertalent en is bij ons terug op
het oude nest. Met Sanne IJssel-
dijk hebben we een sterke aan-
voerster die als laatste vrouw het
spel overziet en zodoende nuttige
aanwijzingen kan geven.”

“Ze maakt ook stappen in haar
eigen ontwikkeling, speelt met
veel passie en is eigenlijk onze
'kapstok' in het veld. Hiermee is
ze echt een houvast voor de jon-
gere speelsters die haar als rots
in de branding zien verdedigen.
Dat is heel mooi om te zien.”

DOELSTELLING
De doelstelling voor dit seizoen is
een plek in de middenmoot. Mee-

draaien in het linkerrijtje zou
mooi zijn, een plek bij de top-5
een bonus en het eventuele
ideale opstapje voor volgend sei-
zoen. “Want binnen nu en twee
jaar willen we de stap maken
naar de eerste klasse,” weet Van
Amelsfort. 

“Ik leg de lat hoog omdat ik het
gevoel heb dat de club daaraan
toe is. Ik sta voor totaalhockey:
op de aanval gericht met een

sterke verdediging. Iedereen in
het team is belangrijk en nie-
mand is belangrijker dan het
team. Het gaat niet om de beste
twee of drie speelsters. Betrok-
kenheid en intrinsieke motivatie
staan hoog in het vaandel. Ik heb
er alle vertrouwen in dat we onze
doelstellingen gaan halen en kijk
uit naar een prachtige periode
met dit team.”
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Dames HCM wil met verjongde
selectie stap omhoog

ARNHEM - Met zes ingepaste
speelsters uit de A-jeugd is
de selectie van HCM Arnhem
Dames 1 behoorlijk ver-
jongd. Coach Luc van Amels-
fort, die overkwam van de
HCM Heren, moet het
nieuwe teamproces in goede
banen zien te leiden. Samen
met zijn staf staat de 63-
jarige coach voor een mooie
uitdaging. “Binnen nu en
twee jaar willen we de stap
maken naar de eerste
klasse.”

Militair hockeyteam
Luc van Amelsfort hockeyde zelf tot zijn 35e, maar de geboren Til-
burger moest er vanwege knieproblemen de brui aan geven. Door
zijn werk bij Defensie was hij zowel als speler en coach actief bij het
nationaal militair hockeyteam. 

Hoogtepunt was het WK in het Duitse Warendorf in 2000. “Toen
kwamen we uit tegen landen als Zuid-Korea, China en Rusland. We
werden ook uitgenodigd voor onderlinge toernooien in Engeland
en België. Dan speelde je in een lang weekend een aantal wedstrij-
den waar de vonken vanaf vlogen. Ik heb 36 jaar bij Defensie ge-
werkt en ben in totaal tien jaar betrokken geweest bij het nationaal
militair hockeyteam. Ik heb hele warme herinneringen aan die tijd.”





Met het nieuwe veld, dat is aan-
gelegd door Domo Sports Grass,
beschikt AMHC nu over twee 
watervelden, een semi-waterveld
en een zandveld. Het hoofdveld
draagt de naam van grond-
stoffenbedrijf PreZero, dat zich
inzet voor het behoud van grond-
stoffen en de vermindering van
de hoeveelheid afval. 

SLOGAN
Dat het jongste én het oudste lid
van AMHC de eer hadden om het
veld te openen, is geen toeval.
“Wij zijn een familiehockeyvereni-
ging met ambitie en huldigen de
slogan: een leven lang hockey,”
zegt scheidend voorzitter Edgar
Breed die na 4,5 jaar het stokje
doorgeeft aan Roland Kroes. 

JEUGD
Dit blijk ook in de praktijk. Want
met ruim 1000 leden is AMHC
een gevestigde naam in het Gel-
derse hockey. De club heeft veel
jeugd, zo'n 70% van het totale le-
denbestand. “Daarom hebben we
een aantal jaren geleden de am-
bitie vastgelegd om de beste
jeugdopleiding van de regio te
willen worden. Zowel voor de lijn-
als de breedteteams,” aldus
Breed. 

STRATEGIE
Deze strategie begint nu zijn
vruchten af te werpen. “Veel van
onze jeugdteams spelen inmid-
dels structureel op een hoog ni-
veau en onze talenten kunnen

makkelijker doorstromen naar de
senioren. Zo blijven ze behouden
voor de club en worden onze elf-
tallen sterker. Een win-win situ-
atie. Doordat de kans groter is
om bij je eigen club het eerste
team te halen, hopen wij onze

jeugdleden te motiveren om het
onderste uit de kan te halen.” 

FUNCTIEOMSCHRIJVING 
Breed kijkt met veel plezier terug
op zijn periode als voorzitter. “Ik

word enthousiast van het talent
en de vrijwilligers die bereid zijn
iets terug te doen voor de club.
Toen ik aantrad hebben we een
functieomschrijving gemaakt voor
de verschillende taken. Het is be-
langrijk om dat op papier te zet-
ten want vrijwillig betekent niet
hetzelfde als vrijblijvend.”

“Wat blijkt: mensen willen heel
graag meewerken, als maar vol-
doende duidelijk is waaraan pre-
cies. Onze organisatie is hierop
aangepast en functioneert naar
volle tevredenheid. Conclusie: je
moet een plan hebben en dit op-
schrijven. Zo creëer je rust en
eensgezindheid in de organisa-
tie.”

CLUBHUIS
Zelf speelt de 56-jarige Breed niet
meer, maar hij staat bijna altijd
als aandachtig toeschouwer langs
de lijn. Zijn beide zoons hockeyen
in Heren 1 waar zijn vrouw Isabel-
le teammanager is geweest. Een
clubman in hart en nieren dus die
veel ontwikkelingen in gang heeft
gezet. Ook met betrekking tot de
accommodatie, waar overigens
nog wel een aardige klus ligt.
Want het  authentieke clubge-

bouw op Sportpark Orderbos is
toe aan een opknapbeurt.  

“De ligging in het bos is prachtig,”
weet Breed. “Maar er moet wel
het nodige aan ons clubhuis ge-
beuren dat uit de jaren '60 stamt.
Een mooie taak voor de nieuwe
voorzitter. Ik ben blij dat ik aan
Roland Kroes de voorzittersha-
mer kan overdragen. Hij draait
ook al heel lang mee op AMHC en
is volgens mij de aangewezen
persoon om deze functie op zich
te nemen. Nieuw elan, precies
wat de club op dit moment nodig
heeft. Ik sta volledig achter zijn
benoeming.” 

FAMILIECLUB 
Bij de familieclub is er plaats voor
iedereen onder de noemer: 'de
vereniging dat zijn wij allemaal'.
“Een leven lang hockey, dat is de
slogan die wij daaraan toevoe-
gen,” zegt Breed. “De grootste uit-
daging is misschien wel om het
aantal seniorenleden intact te
houden. We onderscheiden ons
van andere clubs in de regio met
onze accommodatie. Daar probe-
ren we vol op in te zetten. Ik wil
nog even benadrukken dat we
het altijd samen hebben gedaan
als bestuur. Met heel veel passie,
enthousiasme en hockey know-
how zijn we een heel eind geko-
men.”
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APELDOORN - AMHC Apel-
doorn heeft onlangs het
nieuwe PreZero hoofdveld in
gebruik genomen. De offi-
ciële opening werd verricht
door de 5-jarige Lidewij Bax,
het jongste lid van de club,
en senior Wiel Hansen (88).
Een moment waar lang
naartoe is gewerkt door een
grote groep vrijwilligers.

Hockeyzaal 
AMHC heeft sinds 2019 de beschikking over een eigen hockeyzaal,
op tien minuten fietsen van de velden. “Op het voormalige Wege-
nerterrein,” legt Breed uit. “De zaal is van FSG, een instituut dat bui-
tenlandse sporters faciliteerde.”

“We hebben afspraken gemaakt met de bond en de beheerder van
de accommodatie en een langjarig contract kunnen afsluiten. Hier-
door hoeven onze leden niet meer verspreid over soms wel tien
verschillende locaties te trainen in de winter. Een echte aanwinst
waar alle leden samen kunnen spelen.” 

FLOORBALL
In deze zaal kan ook floorball gespeeld worden, een variant op in-
doorhockey die over is komen waaien uit Scandinavië en steeds
meer aan populariteit wint in Nederland. Hiervoor zijn intussen ook
doeltjes en andere materialen aangeschaft. 

“We willen de jeugd zo breed mogelijk opleiden. Met deze hockey-
variant kan veel getraind worden op technische- en motorische
vaardigheden. Floorball is een heel snel spelletje met een veel lich-
tere bal dat heel goed aansluit bij wat er op het veld van de spelers
gevraagd wordt. Kortom een hele waardevolle toevoeging aan onze
bestaande oefenstof.” 

Jongste en oudste lid AMHC
openen nieuw waterveld



Lunterseweg 31  |  6718 WC Ede gld  |  Tel: 0318-612575  |  www.veldhuizenbv.nl

ONLINE
adverteren?

Het kan op www.hockeykrant.nl

Mail naar
info@hockeykrant.nl 

voor meer informatie en 
een vrijblijvende offerte



HOCKEYKRANT SALLAND / GELDERLANDMHC EDE 11

Het WK stond eigenlijk in 2020
gepland, maar het toernooi werd
destijds gecanceld vanwege de
coronapandemie. In oktober
2022 kwam het toch op de agen-
da te staan, met de Nederlandse
Masters 55+ als een van de deel-
nemers. 

VOORBEREIDING
Een plekje veroveren in de Oran-
jeselectie was nog niet zo een-
voudig. “Er kwamen in totaal zo'n
45 man op de selectiedagen af,”
weet de 58-jarige Verhoef. Uitein-
delijk werd er een definitieve
groep gevormd van zestien spe-
lers en twee keepers. “Daarmee
hebben we in de aanloop naar
het WK elke dinsdagavond ge-
traind op Schaerweijde en Doorn.
Plus oefenduels gespeeld tegen
veteranenteams van Pinoké en
Arnhem en een driekamp met
Ierland en Duitsland.”

ZEVEN POTJES IN TIEN DAGEN
Op het WK streden maar liefst 84
landenteams in drie leeftijdscate-
gorieën om de wereldtitel. “We
speelden zeven potjes in tien
dagen tijd,” zegt Verhoef. “Tussen
de wedstrijden door verbleven
we in één huis in Kaapstad. Goed
voor de teambuilding. Met de
auto reden we naar het hockey-
complex, ook langs grote slop-
penwijken. Dan besef je weer hoe
goed wij het eigenlijk hebben in
Nederland.”

WERELDTITEL
Oranje zette in Kaapstap prima
prestaties neer. Mede dankzij de
ondersteuning van coach Jaap
Swierenga, een manager én een
fysiotherapeut die het behoorlijk
druk had. “Niet onlogisch als je
onze leeftijd bekijkt,” lacht Ver-
hoef. Hoewel de cijfers anders
doen vermoeden, was het hard
werken voor Oranje. In de kruisfi-

nale werd Wales met 2-0 versla-
gen. In de finale moest Engeland
er met dezelfde cijfers aan gelo-
ven. Missie geslaagd voor Ver-
hoef en zijn mannen.

REALITY-CHECK
Lang nagenieten was er niet bij
want na de finale werd meteen
de terugreis aanvaard. Een reali-
ty-check voor Verhoef. “24 uur na
het behalen van de wereldtitel

was ik weer aan het werk en
stond ik 's avonds thuis te koken.
Ja, het leven gaat gewoon door
natuurlijk. Maar dit was wel een
onvergetelijke ervaring; waanzin-
nig mooi.” 

EDE
Verhoef speelt inmiddels weer
zijn wedstrijden in de Veteranen
45+ van Ede. De club liet het be-
halen van de wereldtitel overi-

gens niet ongemerkt voorbij
gaan. “Ik kreeg na terugkomst
een grote fles prosecco aangebo-
den. Ik had het niet zo in de
gaten, maar men leefde toch heel
erg mee. Het was een heel pro-
fessioneel toernooi; je kon zelfs
wedstrijden meekijken op Youtu-
be met live-commentaar. Mooi
om te merken dat het niet alleen
tot onze bubbel beperkt is geble-
ven.”

EDE - Na een leven lang hockey op MHC Ede beleefde Edwin
Verhoef onlangs één van de mooiste hoogtepunten uit zijn
hockeycarrière. Hij werd in Kaapstad met het Nederlands Mas-
tersteam wereldkampioen in de categorie 55+. Een overgete-
lijke ervaring voor de Edenaar die ook nog eens aanvoerder
was van Oranje. 

De klap kwam hard aan op de
Leo Halleweg. Desondanks her-
pakt het team zich snel. Er werd
een nieuwe start gemaakt om dit
seizoen met een deels vernieuw-
de selectie wel de stap omhoog
te zetten. In de zomer namen
zeven speelsters afscheid. Zij zijn
vervangen door zelf opgeleide
jeugdspeelsters. 

UITSTEKENDE START
De start van de competitie is in
ieder geval uitstekend te noemen.
Van de eerste 9 duels wonnen de
Deventer dames er 8 en viel er
één gelijkspel te noteren. Doelcij-
fers: 23 voor en 7 tegen. De doel-
stelling om te promoveren kon
niet beter onderstreept worden. 

Zekerheid is er echter niet want
ook EHV is nog ongeslagen. De
Enschedeërs delen samen met
DHV de koppositie. Daarnaast
volgt Bemmel op korte afstand.
Voor de winterstop speelt Deven-
ter nog tegen beide opponenten. 

GOEDE START
“De start is goed, maar we zijn er
nog lang niet,” zegt Susan Bos-
man. “We hebben een hele leuke,
kwalitatief sterke groep. De nieu-
we speelsters zijn heel snel inge-
past.” Onder leiding van coach
Etienne Rameaux maakt het team
grote stappen. “Hij is tactisch heel
sterk en kan tussen de kwarten
goed aangeven wat er moet ge-
beuren.”

EER
De 24-jarige Bosman, die bezig is
aan haar tweede jaar in Deventer,
is dit seizoen de nieuwe aanvoer-
der van Dames 1. Waarom heb-
ben ze haar gevraagd? “Ik denk
dat ik het goed met iedereen kan
vinden, een verbinder. Verder
breng ik een stukje ervaring en
fanatisme mee en ben ook de
oudste speelster in de selectie.
Mijn positie is voorstopper dus
normaal gezien speelt het spel
zich voor mij af. Kan ik mooi het
overzicht houden.”

FILMPJE OP INSTAGRAM
Onlangs werd het team verrast
met een filmpje op Instagram van
Go Ahead Eagles-aanvoerder Bas
Kuipers. Hij wenste de meiden
succes voor een wedstrijd. “We
hebben meerdere fanatieke aan-
hangers van de Eagles in het
team. Diverse meiden hebben
een seizoenkaart,” lacht Bosman.
“Dan is het voor hen natuurlijk
extra leuk en motiverend om een
berichtje van Bas Kuipers te krij-
gen.” 

LIEFDE
Susan verhuisde voor de liefde
naar Deventer waar het haar uit-
stekend bevalt. “Ik heb me vanaf
het eerste moment welkom ge-
voeld, ook bij het team. Iedereen
is heel enthousiast. Natuurlijk
heeft de nederlaag tegen mijn
oude club Wijchen vorig seizoen
nog wel even nagedreund, maar
we zijn vastbesloten om revanche
te nemen. Daar gaan we voor.”

DEVENTER - Vorig seizoen speelden de dames van Deven-
ter en Wijchen op de laatste competitiedag in een recht-
streeks duel om promotie naar de eerste klasse. In een
bloedstollende wedstrijd won Wijchen met 3-1. Een grote
teleurstelling. Zeker voor Susan Bosman die na 16 jaar
Wijchen net de overstap had gemaakt naar Deventer. 

DHV DEVENTER

Susan Bosman 
wil nu wél 
promoveren

Edwin Verhoef wereldkampioen Masters 55+ 
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Vooralsnog met succes, want QZ
draait bovenin mee in de eerste
klasse. En misschien nog wel be-
langrijker: er wordt weer gelachen.
Dat was in de zomer wel even an-
ders. De degradatie dreunde nog
lang na. “Het was heel zuur voor
de meiden, helemaal met zo'n
hoog puntenaantal,” zegt Schip-
per. “We hebben samen de teleur-
stelling verwerkt. Nu proef ik een
enorme drive om terug te komen.” 

PASSIE
De 31-jarige Schipper is bij HCQZ
de opvolger van Roel Wagenma-
kers die de overstap maakte naar
de Heren van QZ. De coach was in
het verleden actief bij Upward en
Apeliotes. Vorig seizoen maakte hij
een uitstapje naar de MA1 van 

Nijmegen. In juni koos Schipper
bewust voor een nieuwe uitdaging. 

“Hockey is mijn passie, een gigan-
tisch uit de hand gelopen hobby.
Sinds mijn jeugd ben ik actief als
trainer en coach. Deze kans bij
HCQZ kwam op mijn pad en heb ik
meteen gegrepen. Ik wil stappen
blijven maken als coach, mezelf
verder ontwikkelen. Dat kan bij
deze club.”

HECHT GROEP
Bij QZ beschikt de coach over een
hechte groep. De meeste speel-
sters hockeyen al minstens tien
jaar samen. De selectie is na de
degradatie dan ook goeddeels
intact gebleven. Drie speelsters
namen afscheid. 

Desondanks is het door twee lang-
durige blessures voor Schipper
wel puzzelen. “Zo mis ik mijn aan-
voerster Maxime Steppe voor
lange tijd met een kruisbandbles-
sure. De meiden hebben de afge-
lopen seizoenen samen veel mee-
gemaakt en zijn daardoor mentaal
weerbaar.”

PRIMA START
Zoals verwacht doet QZ nadrukke-
lijk mee in de top van de eerste
klasse C. In de eerste acht duels

verloor de ploeg alleen van Geel-
Zwart, maar won wél de topper
tegen koploper Rosmalen. Daar-
naast loopt inmiddels ook de doel-
puntenteller prima op. Onder an-
dere door een 7-3 winst op
Alliance, met een hattrick van
Hilde Veraart.

“We zijn tot mooie dingen in staat
als we voldoende ruimte weten te
creëren,” zegt Schipper, die naast
passie ook een winnaarsmentali-
teit bij zijn team wil zien. 

“We mogen af en toe nog wel iets
meer risico nemen in ons spel,
maar over het algemeen staan we
tactisch goed.”

“De strafcorner wordt steeds beter
en de manier waarop we ons posi-
tioneren in de aanval bevalt me.
Als we onze spitsen met het juiste
passtempo weten te bereiken zijn
we levensgevaarlijk. Ik ben heel
positief over onze ontwikkeling tot
nu toe. Dit smaakt naar meer.”     

NIJMEGEN - Na dertien seizoenen Overgangsklasse viel in het
voorjaar het doek voor dames van HCQZ. Behoorlijk onver-
wacht. Want met 22 behaalde punten leek het team veilig.
Door een nederlaag op de laatste speeldag was degradatie
toch een feit. Zaak voor de nieuwe coach Sander Schipper om
de scherven bijeen te rapen en een frisse start te maken.  

Dat Van Bennekom bij een hoc-
keyclub terecht zou komen, stond
in de sterren geschreven. Zijn ou-
ders ontmoetten elkaar voor het
eerst tijdens een toernooi van
SCHC in Bilthoven. Toch belandde
Jorrit pas op zijn dertigste in het
hockey. Hij speelde zelfs nooit
een officiële wedstrijd.

HOCKEYKWARTJE
“Vroeger deed ik aan atletiek,”
zegt Van Bennekom. “Opeens is
het hockeykwartje gevallen. Ik
ben nu alweer acht jaar bij Doe-
tinchem actief. Dat is echt mijn
club geworden. Gezellig, gemoe-
delijk met heel veel leuke men-
sen. Daar doe ik het voor.” 

AANPAKKEN
BIJ DHC vervult Van Bennekom al-
lerlei taken. Daarmee is hij een
soort manusje-van-alles en vooral
een zeer gewaardeerde vrijwilli-
ger. Veel verenigingen kampen
met een tekort aan vrijwilligers.

Ook omdat veel mensen denken
dat het superveel werk is. 

“Maar dat is helemaal niet zo. Ge-
woon dingen aanpakken die je
leuk vindt en meteen de handen
uit de mouwen steken.” Van Ben-
nekom is overal inzetbaar. Ook
als ergens onverwacht een jeugd-
wedstrijd moet worden gefloten.
“Als de koffie klaarstaat, dan kom
ik eraan, is mijn standaard ant-
woord.”

COACH
Op dit moment is Van Bennekom
bezig met een cursus om bonds-
scheidsrechter te worden. “Uit
het fluiten haal ik heel veel ple-
zier, dat wil ik naar een hoger ni-
veau tillen. Daarnaast coach ik de
MO14-2. Die meiden ken ik ook al
wat langer. Laatst zijn we bijvoor-
beeld samen gaan lasergamen en
hebben de wedstrijd Den Bosch -
Kampong bezocht. Kunnen ze
mooi inspiratie opdoen.”  

TALENTEN
Zowel Heren 1 als Dames 1 van
DHC speelt in de vierde klasse. Af
en toe begint de carrière van een
talent in Doetinchem. Een speler
of speelster die het op een veel
hoger niveau weet te maken. Zo
liggen de roots van de huidige
KZ-speler David Huussen in de
Achterhoek. Daarnaast stapte
Maartje Tio over naar Kampong

B1 waarmee ze het landskam-
pioenschap veroverde. Het kan
dus snel gaan.

PLEZIER
Van Bennekom blijft investeren in
de jeugdteams die de basis vor-
men van de club en hoopt zich te
ontwikkelen tot een goede
scheidsrechter. “Hoe hoger het ni-
veau, hoe sneller het spelletje gaat

en des te beter worden de regels
begrepen. Ook weleens fijn.” 

Blijft hij daarnaast de MO14-2
coachen? “Zeker, want daar haal
ik het meeste plezier uit. Laatst
wilden ze graag een strafbalcom-
petitie doen. Vonden ze heel leuk,
totdat ik meedeed én won. Toen
was het enthousiasme wel me-
teen een stuk minder.” 

DOETINCHEM - Coachen, zelf wedstrijden fluiten, sche-
ma's maken voor de overige scheidsrechters en waar
nodig bijspringen. Jorrit van Bennekom (42) draait er zijn
hand niet voor om. De duizendpoot heeft het vooral heel
erg naar zijn zin bij de Doetinchemse hockeyclub. “Zet de
koffie maar klaar, dan kom ik eraan.”

DHC DOETINCHEM

Het manusje-van-alles van Doetinchem 

De lach is 
terug bij de 
dames van QZ
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Toen Brok de vijftig gepasseerd
was raakte hij betrokken bij de
club. Net toen een coach ermee
stopte vulde hij die vacature in.
Zijn takenpakket breidde zich
steeds verder uit. Daarom was het
niet onlogisch dat Brok ook de
voorzittershamers zes jaar han-
teerde. Na daar goed invulling aan
gegeven te hebben, verplaatste
zijn aandachtsgebied zich naar de
functie van bestuurslid hockeyza-
ken. 

NIEUW BELEID
Daar komt na dit seizoen een
einde aan. “Ik wil een nieuw selec-
tie- en technisch beleid introduce-
ren, maar dat leidt binnen het be-
stuur tot verschillen van inzicht,”
aldus Brok. “Ik vind dat momen-

teel de lat te laag gelegd wordt en
de bemoeienissen met mijn porte-
feuille te groot.”

“Als ik een coach of trainer wil
aanstellen, wil ik niet dat het be-
stuur daar ook nog weer iets van
moet vinden. We zijn een kleine
club met een beperkt aantal vrij-
willigers. Laat de mensen in hun
kracht.” Om het conflict op te los-
sen is nog een onafhankelijk be-
middelaar ingeschakeld, maar ook
deze bood geen soelaas.

HOCKEYVADER
Desondanks blijft Brok wel betrok-
ken bij de club. “Ik blijf ook dinge-
tjes doen hoor. We drinken ge-
woon een biertje met elkaar en
eten bitterballen. Alleen zit ik niet

meer in het bestuur.” Ook heeft
Brok als hockeyvader een goede
reden om te blijven komen. Zijn
beide dochters spelen in Dames 1
en zijn zoon in Heren 1. 

STABIEL LEDENBESTAND
Het ledenbestand van Dieren
schommelt al jaren rond de 320.
Tijdens de coronapandemie zijn er
niet veel leden vertrokken. “We
hebben er toen alles aan gedaan
om de club bij elkaar te houden,”
vertelt Brok. “Bijvoorbeeld met
trainingen op de zondag; daar
kwamen dan 80 spelers op af. Een
groot succes. Bij de geluiden van
andere verenigingen dat de coro-
nacrisis hen zoveel leden gekost
heeft, kan ik me dus niet aanslui-
ten.” 

ER TIJD INDOUWEN
Nu de beslissing van Brok is geval-
len om te stoppen als bestuurslid
lijkt de volgende vraag op zijn
plek: wat is nu het geheim van 
een goed en betrokken club-
bestuurder? 

“Je moet er tijd 'indouwen'; zo zou
ik het krachtig samenvatten,” 

benadrukt Brok. “We zijn geen
grote club, maar hebben wel in
elke lijn een team. Dat is niet elke
vereniging gegeven. Dat hebben
we samen bewerkstelligd door 
de schouders eronder te zetten 
en er tijd in te steken. Daar ben 
ik trots op.”  

DIEREN - Paul Brok is al 15 jaar bestuurslid hockeyzaken van MHC Dieren. Na het lopende
seizoen neemt hij afscheid. Een verschil van inzicht over de invulling van zijn functie heeft
de 68-jarige regelaar doen besluiten de pijp aan Maarten te geven. “Maar ik blijf bij de ver-
eniging komen hoor.”

Wijchen-voorzitter Harmen Schip-
per is in zijn nopjes met deze ge-
plande uitbreiding van het com-
plex. “Een waardevolle toevoeging
aan onze accommodatie. We zijn
nog aan het kijken wat de precieze
afmetingen zullen worden. Waar-
schijnlijk zo'n 15 bij 12 meter.
Daar kan de jeugd zich heerlijk
gaan uitleven.” 

BLAASHAL
Het park wordt voor een groot ge-
deelte gefinancierd met de op-
brengsten van de Grote Clubactie.
Maar de aanleg laat nog even op
zich wachten. Want nu de winter
bijna voor de deur staat, wordt
eerst een blaashal geplaatst ter
hoogte van het tweede veld. De
enorme 'tent' wordt met de hulp
van 50 vrijwilligers op één avond
geplaatst. Een dag later zijn er vijf-
tien leden actief om de bijbeho-
rende vloer te leggen. 

SOCIAAL GEBEUREN
“Typisch een project om samen de
schouders onder te zetten,” vertelt
Schipper. “Het is een sociaal gebeu-
ren. Als we beginnen om de hal op
te zetten in de namiddag is er 's
avonds een warme hap geregeld
voor alle medewerkers. Vele han-
den maken licht werk. Mooi om te
zien hoe iedereen binnen de club
dan samenkomt en ervoor zorgt
dat we ook buiten het reguliere sei-
zoen kunnen hockeyen. Van de
jongste jeugd tot ons vaandelteam.”

BETROKKEN CLUBMAN
Het zijn ontwikkelingen die Schip-
per tevreden stemmen. Zelf hoc-
keyt hij al veertig jaar bij de ver-
eniging, tot vorig seizoen in Heren
2 en nu in de Veteranen 30+. Het
voorzitterschap bekleedt hij al
veertien jaar. Zijn beide zoons en
broer spelen ook bij de groen-wit-
ten. 

“Wijchen is echt mijn clubje. Ik hou
het zolang vol omdat we veel in-
noveren. Er is de afgelopen jaren

heel veel verbeterd aan onze ac-
commodatie. Zo hebben we sinds
deze zomer de beschikking over
een tweede waterveld. Verder 
liggen er zonnepanelen op het 
dak van het clubhuis en is er LED-
verlichting aangebracht. Het is dus
niet alleen op de winkel passen.
Dat maakt het voor mij prettig uit-
dagend.”    

PROMOTIE
Ook sportief gaat het de club voor
de wind. Dames 1 speelt dit sei-

zoen in de eerste klasse.  Onder
leiding van coach Willem Faassen
werd in het voorjaar promotie ge-
realiseerd. Dit seizoen zullen alle
zeilen bijgezet moeten worden om
handhaving te bewerkstelligen.
Heren 1 is actief in de derde klas-
se en gaat voor promotie. De for-
matie van coach Paul Meijer is aar-
dig op weg met 17 punten uit de
eerste acht wedstrijden; goed voor
een derde plek. 

WIJCHEN - MHC Wijchen gaat
in de zomer van 2023 een
tricks- en skillspark creëeren.
Gestoeld op de speciaal ont-
wikkelde oefeningen van oud-
international Robert van der
Horst krijgt de club er een
topfaciliteit bij waar de jeugd
op een speelse manier wordt
uitgedaagd om hun techniek
te verbeteren. 

MHC WIJCHEN

Mooie ontwikkelingen op MHC Wijchen

Paul Brok zwaait af 
bij MHC Dieren
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De reden is vooral praktisch,
want het is behoorlijk passen en
meten voor de coach. Vanwege
zijn werk in Enschede leidt Meij-
neke het team alleen op de zon-
dagen. Trainer Frank Vestering
neemt de oefensessies op dins-
dag en donderdag voor zijn reke-
ning.

GOEDE START
Vooralsnog een succesvolle for-
mule. Arnhem startte prima aan
het seizoen in de derde klasse,
met zes zeges op rij en twee gelij-
ke spelen. Tot tevredenheid van
de coach. “Het is een mooie
groep jongens die elkaar al heel
lang kennen,” weet Meijneke. “We
hebben in het begin van de com-
petitie goede uitslagen neergezet.
Het is nu zaak om deze lijn door
te trekken.” 

VRAAG UIT DE SPELERSGROEP
Meijneke weet waarover hij
spreekt. De geboren en getogen

Velpenaar begon als jonge speler
bij de Arnhemsche Hockeyclub en
pakte later meteen het coachen
op. Vervolgens was hij in twee pe-
riodes zes jaar teammanager en
is inmiddels bezig aan zijn vierde
seizoen als hoofdcoach. “Dit was
niet mijn ambitie. Maar toen de
vorige coach ermee stopte, kwam
vanuit de spelersgroep de vraag
of ik het op me wou nemen. Daar
heb ik toen ja op gezegd.” 

PROMOTIE
Ook dit seizoen heeft de coach
een ervaren vriendenteam tot
zijn beschikking. De kern speelt al
jaren samen. Lol in het spelletje 
is dan ook het allerbelangrijkst.
De resultaten volgen vanzelf. “We
gaan meestrijden om promotie,
maar het is geen doelstelling op
zich,” legt Meijneke uit. “De tegen-
stander wil ons die druk opleg-
gen. Teams als Almelo, Doorn en
Zutphen staan dichtbij. Het wordt
een hele spannende strijd.” 

OPVOLGER
Voor Meijneke is het zijn laatste
seizoen als hoofdcoach. “Het is
toch geen ideale situatie dat ik
niet bij de doordeweekse trainin-
gen kan zijn. Daar moet je de tijd
voor nemen en die heb ik simpel-
weg niet. We zijn bijna rond met

een opvolger die het trainen en
coachen wel kan combineren.” 

ACTIEF ALS SPELER
Mocht Meijneke definitief een
stapje terug doen dan blijft hij
wel actief als speler. In Heren
30+, het eerste of derde team.

“Onze 30-1 speelt in de hoofd-
klasse veteranen, dus dan mag je
nog flink aan de bak. Dat past
goed want ik blijf bloedfanatiek in
elke wedstrijd die ik speel. Zolang
ik plezier in het hockey heb, blijf
ik de club trouw. In welke functie
dan ook.”

VELP - Hij was er al eens speler, bestuurslid én teammanager.
Sinds 2019 is Thomas Meijneke ook hoofdcoach van Arnhem
Heren 1. De 35-jarige Meijneke was op zijn dertiende al bij 
de familieclub te vinden en heeft inmiddels 22 'dienstjaren'
op de teller staan.  Maar dit seizoen wordt wel zijn laatste 
bij het vaandelteam. 

Thomas Meijneke is Arnhem al 22 jaar trouw
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Het kan op www.hockeykrant.nl
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voor meer informatie en 
een vrijblijvende offerte



Het idee voor de Academie ont-
stond 2,5 jaar geleden. “Dit sloot
perfect aan bij mijn persoonlijke
visie: mensen mooier maken,” ver-
telt voorzitter Dennis Wooning. “In
dit jaartraject doen trainers naast
extra hockeykennis ook heel veel
andere vaardigheden op. Hoe pre-
senteer je je voor een groep, als er
problemen zijn in een team hoe
los je dat op?”

“Spelende leden kunnen zich hier-
voor opgeven, maar ook ouders
en jeugdtrainers. Bedrijven stellen
een maatschappelijk budget ter
beschikking voor persoonlijke ont-
wikkeling. De tijd van alleen een
reclamebord langs de kant is in-
middels wel verleden tijd.”

CORONA HAKT ERIN
Dat lijkt de coronapandemie ge-
lukkig ook te zijn. Mensen kunnen
elkaar langs de lijn weer zonder
vrees opzoeken. “Die tijd heeft er
bij ons ook echt ingehakt,” weet de
50-jarige Wooning.

“Op landelijk niveau zijn er nu
80.000 verenigingsleden minder.
Mensen gingen zelf wandelen, fiet-
sen. Op de achtergrond speelde al
de individualisering van de maat-
schappij. Een stevige uitdaging,
ook voor onze club, om het zo
aantrekkelijk mogelijk te houden
bij ons te komen hockeyen. Een
vereniging moet verenigen. Daar
zetten wij vol op in.”

VOORTREKKERSROL
Het bestuur vervult een voortrek-
kersrol om deze ambitie te realise-
ren. Sinds december 2021 is Karin
Beumer secretaris van de club. Via
haar hockeyende zoon Thijmen
raakte ze betrokken bij Ares. “Hij is
veertien jaar en speelt nu in de C1,”
legt Beumer uit. “Als teammanager
en lijncoördinator van de jongens
was ik al betrokken bij het reilen en
zeilen van de vereniging. Toen ik
1,5 jaar geleden werd gevraagd
voor een functie binnen het be-
stuur heb ik daarmee ingestemd.”

KERNWAARDEN
Wooning benoemt vervolgens de
drie pijlers waarop het fundament
van de vereniging gebouwd is: 
familie, veiligheid en ontwikkeling.
“Dat is het DNA van Ares, iedereen
is hier welkom.” Heren 1 promo-
veerde afgelopen seizoen naar 
de tweede klasse, heeft het hierin
lastig maar zet in op lijfsbehoud.
Dames 1 is actief in de derde 
klasse en wil op termijn een stapje
hogerop. 

TWEEDE KLASSE
“Een plekje in de tweede klasse is
voor beide teams iets waar we
naar streven,” besluit Beumer.
“Maar het allerbelangrijkste is ge-
woon lekker met hockey bezig zijn.
Mijn zoon krijgt af en toe training
van een jonge eerste elftalspeler.
Dat vindt hij helemaal geweldig,en
kijkt tegen zo iemand op, ook al 
is de trainer zelf ook nog maar 
zeventien jaar. Zo heb ik echt 
het gevoel dat we het samen 
doen bij Ares.”     
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Hoogsteden maakte in de zomer
zijn opwachting bij MHCB. Eerder
was hij actief bij o.a. Hilversum,
Gooische, Laren, Huizen, QZ en
Ares waar hij sinds enkele seizoe-
nen ook technisch manager is. Zijn
taken in Apeldoorn zijn echter
prima te combineren met de uit-
daging in Beuningen. 

GOEDE AFSPRAKEN
“Ik werk 3,5 dag voor Ares, mijn
overige tijd steek ik in Heren 1 van
Beuningen,” zegt Eric. “Ik ben veel
op pad en kom heel veel verschil-
lende mensen tegen. Deze func-
ties bijten elkaar niet. Ik heb er bij
beide clubs heldere en eerlijke af-
spraken over gemaakt.”

METIER
De geboren en getogen Apeldoor-
ner werkte lange tijd in de detail-
handel. In 2018 koos hij er voor
om fulltime actief te zijn in het
hockey. “Dat is aardig gelukt, want
ik ben nu alweer 14 jaar met heel
veel plezier werkzaam in dit me-
tier.” Geen onlogische stap voor
iemand die in Sittard het CIOS af-
rondde en als speler een lange
carrière had.  

AMBITIEUS DOEL
Deze ervaring kom goed van pas
om in Beuningen vorm geven aan
de ambitie van MHCB. Voorop
staat promotie naar de tweede
klasse. Directe daarna: het kam-
pioenschap. De 19-koppige selec-
tie heeft zich hieraan gecommit-

teerd en gaat er vol voor. De trai-
ningsopkomst is dan ook opti-
maal.  “We hebben een plan ge-
maakt,” verduidelijkt Hoogsteden.
“Dit is kwalitatief een hele goede
groep. Als je zo'n doelstelling uit-
spreekt moet je er ook naar leven.
Dat doen de jongens tot nu toe
man voor man.”

PRIMA START
Beuningen startte voortvarend
aan het seizoen. De eerste acht
duels werden allemaal in winst
omgezet, met een indrukwekkend

doelsaldo van 32 voor en 8 tegen.
Desondanks volgen Roden en
Leusden op relatief korte afstand.
Al werd laatstgenoemde concur-
rent door MHCB inmiddels met 
2-0 verslagen.   

Hoogsteden heeft vertrouwen,
maar waakt voor onderschatting.
“Dit team kan op eerste klasse ni-
veau spelen. Dat hebben we ook
gezien in de voorbereiding. Toch
kunnen wij het ons niet veroorlo-
ven om het tegen andere ploegen
in deze poule te licht op te nemen.

Dan krijgen wij het deksel op de
neus. Elke wedstrijd scherp zijn.
Dat is ons devies.”   

NIEUWE AANVOERDER
Bij dat devies is een belangrijke rol
weggelegd voor de nieuwe captain
Coen Peeters. Nu eerste aanvoer-
der Sam Wessel geblesseerd is,
draagt hij de band om zijn arm.
“Een ervaren speler en een echte
Beuninger,” weet Hoogsteden. 
“Hij heeft veel overwicht in het
veld en weet wat er gevraagd
wordt. Iemand die er altijd staat.” 

BEUNINGEN - Niets minder dan het kampioenschap volstaat
dit seizoen voor de heren van Beuningen. Een ambitie die de
voltallige selectie met elkaar wil realiseren. Eric Hoogsteden
moet het met zijn ruime ervaring als coach vormgeven. En
dus is het devies: elke wedstrijd scherp zijn. 

APELDOORN - Ares is al sinds 1961 een vertrouwde naam
in Apeldoorn. Met 860 leden kan de vereniging uit een
behoorlijk groot arsenaal hockeyers putten. Dames 1
speelt in de derde klasse, Heren 1 promoveerde afgelo-
pen seizoen naar de tweede klasse. Via de Ares Academie
probeert de club ook maatschappelijk een steentje bij te
dragen. 

Heren Beuningen
willen promotie
én titel

HC ARES

Familieclub Ares 
staat voor veiligheid 
en ontwikkeling
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grond-, weg-, waterbouw & sloopwerken
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grond-, weg-, waterbouw & sloopwerken
en dat met de grootste precisie

infra structurele werken uitvoert. 
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Overigens wel met een behoorlijk
gewijzigd team want in de zomer
vertrokken heel wat speelsters.
Hiervoor kwamen negen nieuwe-
lingen in de plaats, van wie drie
talenten uit de eigen jeugd. Daar-
naast keerde Chantal van Nistel-
rooij terug als veldtrainer en bleef
Bas de van der Schueren behou-
den als assistent-coach. 

JAZET
Halverwege augustus presenteerde
de club een nieuwe hoofdcoach:
Erik Jazet. De 308-voudig interna-
tional was in het verleden actief 
bij de dames van Bloemendaal,
Huizen, Gooische en Schaerweijde.
Twee seizoenen geleden nam hij
een break om even afstand van 
het hockey te nemen. 

UITDAGING
Nijmegen kwam op het goede mo-
ment. “Ik wilde wel weer iets gaan
doen en zag in NMHC een leuke
uitdaging,” zegt Jazet. “Daar komt
bij dat ik Chantal van Nistelrooij al
langer ken en eerder met haar heb
samengewerkt bij Schaerweijde.

Wij hebben een goede klik. Bas
kende ik niet, maar met zijn erva-
ring van vorig seizoen voegt hij
veel toe.”

Na het bezoeken van een training
en een gesprek met een deel van
de spelersgroep gaf Jazet zijn ja-
woord. “Kort voor het trainings-
kamp in Duitsland ben ik aangeslo-
ten. Dat was relatief laat, maar we
hebben een goede voorbereiding
gedraaid en zijn met vertrouwen
aan de competitie begonnen.”

GOED OP WEG
Dit bleek in de eerste wedstrijd
waarin Wageningen met 4-1 werd
verslagen. Vervolgens denderden
de 'Blue Sisters' door met zes
zeges op rij. In november haperde
de motor lichtjes. Op Helmond
kwam Nijmegen niet verder dan 2-

2 en ook tegen Rood-Wit werden
punten verspeeld: 1-1.

“We zijn goed op weg, maar de
laatste twee wedstrijden zijn wel
eyeopeners geweest,” zegt Jazet.
“Het niveau in deze poule zit dicht
bij elkaar. Iedere wedstrijd is een
gevecht, al zie je dat soms niet aan
de uitslagen. Wij moeten met el-
kaar iedere week 'aan' staan, an-
ders wordt het gewoon moeilijk en
gaan we onherroepelijk een keer
hard onderuit.”

GEEN MUST
Met nog enkele duels tot de win-
terstop ligt Nijmegen goed op
koers voor promotie. Daarover wil
de coach nog niet spreken. “Na-
tuurlijk is er ambitie, maar promo-
tie is geen must. Wij hebben in
eerste instantie de focus gelegd op

de opbouw en vooral om weer ple-
zier te krijgen in het hockey. Dit
klinkt heel eenvoudig, maar daar
begint het wel mee. Je speelt het
spelletje omdat je het leuk vindt.” 

NIET BLIJVEN HANGEN
Daarmee stipt Jazet een goed punt
aan. Zeker omdat de degradatie
van vorig seizoen nog lang door-
werkte. “Dat is ook logisch, want
als je na een roerig seizoen uitein-
delijk op één doelpunt degradeert,
is dat heel zuur. In de eerste
weken was de pijn niet weg. Toch
helpt het niet om in teleurstelling
te blijven hangen want het beïn-
vloedt ook het team.”

“Bovendien is bijna de helft van de
selectie nieuw; zij kennen die ge-
voelens niet. Ik was er vorig sei-
zoen ook niet bij. Dat heb ik ook
aangegeven. Je mag balen en ja,
het is vervelend maar we moeten
ook door én verder. Vanuit een po-
sitieve houding. Die boodschap is
wel aangeslagen en dat zie je terug
in het veld en vooral in het ple-
zier.”

PLEZIERIG
Jazet zit prima op zijn plek bij Nij-
megen en dat komt niet alleen
door de resultaten. “Ik ben er in
augustus open ingestapt en de
eerste maanden zijn heel plezierig
verlopen. Er staat een leuke spe-
lersgroep met leergierige meiden
die veel energie in stoppen.”

“Dit geldt overigens voor de hele
club. Ik merk en zie veel enthou-
siasme. Het bevalt dus goed, al is
het voor mij wel een nieuwe om-
geving. Want eerlijk gezegd was ik
nog nooit op Nijmegen geweest.
Bij veel andere clubs in de Over-
gangsklasse trouwens ook niet.
Dat maakt het leuk, al draait het in
de eerste plaats om hockey.”

“We staan er goed voor, maar
moeten wel waakzaam blijven. Het
is een pittige poule met een goed
niveau. Als je daarin iets wilt berei-
ken, zul je iedere week scherp
moeten zijn en vooral goed moe-
ten hockeyen. Als wij die lijn voort-
zetten, kan dat tot iets goeds lei-
den. Maar dat begint vooral bij
onszelf.”

Heren op weg naar
de Hoofdklasse? 
Niet alleen de dames van Nijmegen draaien een goed seizoen; ook
bij de heren van de club gaat het crescendo. De ploeg is koploper
in de Promotieklasse en zette vanaf de start uitstekende resultaten
neer. 

Van de 9 gespeelde duels won Nijmegen er zeven. De enige verlies-
partij was tegen Almere (3-2), tegen het gedegradeerde Hurley
werd het 2-2. Een prima reeks dus, al volgt de concurrentie op
korte afstand. Zo is de voorsprong op Laren slechts één punt, daar-
achter volgt Victoria op vijf punten. 

HOCKEYKRANT SALLAND / GELDERLANDNMHC NIJMEGEN 19

NIJMEGEN - Degraderen kan
op allerlei manieren, maar
hoe de dames van Nijmegen
vorig seizoen uit de Promo-
tieklasse verdwenen, is niet
vaak vertoond. Na 22 duels
kwam het team één doel-
punt te kort om via de play-
outs handhaving veilig te
stellen. Op de laatste speel-
dag viel het doek en restte
niets anders dan opnieuw
beginnen. In de Overgangs-
klasse.

Nieuwe coach Erik Jazet waakt 
voor te hoge verwachtingen

FOTO: NMHC

FOTO: NMHC
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De Lochemse Hockeyclub heeft
momenteel geen Heren 1 of
Dames 1. Wel veel jeugd en daar-
mee is het een echte opleidings-
club. Voorzitter van de technische
commissie Frank Fox (57) weet dat
dat ook de kracht is van de blauw-
hemden. 

“We richten ons op de jeugd en
proberen over de hele breedte
hun niveau te verbeteren en ver-
der te ontwikkelen,” vertelt Fox.
“Voor seniorenteams in de stan-
daardklasses zijn we op dit mo-
ment simpelweg te klein.” Uiter-
aard is er binnen de vereniging wel
plek voor deze leeftijdscategorie.
Op recreatief niveau zijn drie
dames en twee herenteams actief. 

NIET MEEKOMEN
Vorig seizoen beschikte Lochem
nog wel over een damesteam dat
meedraaide op competitieniveau.
Dit bleek iets te hoog gegrepen.
“Daarom hebben we er dit jaar
voor gekozen om de focus naar
Jong Dames 1 te verplaatsen. In
de jeugd zijn alle lijnen bezet. In
elke leeftijdscategorie is een team
actief. Dat zien we als onze taak.
Zo goed mogelijk opleiden.”

“Mede daarom proberen we zo-
veel mogelijk trainers in te schrij-
ven voor de HT2-curus. Dan is de
opleidingskwaliteit binnen de ver-
eniging gewaarborgd. Als er spe-
lers of speelsters heel talentvol
zijn, dan raken we die toch kwijt.

Het is belangrijk om ze een fijne
en gedegen opleiding mee te kun-
nen geven.”

TALENT
Af en toe breekt er een talent
door. Een voorbeeld hiervan is
Cedric Koekenbier. De speler van
jongens O18-1 speelt op zaterdag
zijn wedstrijden in Lochem en
komt op zondag uit voor Heren 1
van Deventer in de tweede klasse.
“Dit illustreert eens te meer dat
we op de goede weg zijn,” analy-
seert Fox. 

OPLEIDINGSTRAJECT
Daarom wordt het vizier vol op
het benoemde opleidingstraject
gericht. De tien cursisten die gese-
lecteerd zijn voor de HT2-cursus
vormen een goede afspiegeling
van de club. “Junioren, senioren
en ouders. Je wilt het zoveel mo-
gelijk met je eigen mensen doen.
We staan er volledig achter om
het zo te organiseren. De straks
gediplomeerde trainers blijven bij
de club betrokken. We zijn een
bloeiende vereniging. Dat willen
we graag zo houden.”

GROTE TC
Fox speelt zelf bij de trimmers die
op zaterdagochtend het hockey-
veld betreden. Als het nodig is,
doet de veteranenploeg ook nog
een beroep op hem om mee te
spelen met een wedstrijd op zon-
dag. Geen probleem voor de man
die al 25 jaar de kleuren van Lo-

chem verdedigt en daar nog een
flink aantal seizoenen aan hoopt
toe te voegen. 

Inclusief Fox, die veel van zijn
taken deelt met Matthy Fett, be-
staat de technische commissie uit
maar liefst twaalf personen. Vol-
doende kunde en kennis gebun-
deld om de kwaliteit te waarbor-
gen. Nu de winter in aantocht is,
kijkt ook de Lochemse HC uit naar
het zaalhockeyseizoen. Een popu-
lair onderdeel dat wordt gefacili-
teerd in Sporthal De Beemd. 

GROEI
Het ledenaantal schommelt rond
de 500. Vanaf 2010 was er sprake
van een lichte terugloop, maar
deze trend is omgebogen. De club
groeit nu zelfs weer. “Daarvoor
moet je creatief zijn,” legt Fox uit.
“In de coronaperiode hebben we

allerlei activiteiten georganiseerd
om iedereen toch betrokken te
houden. Bijvoorbeeld via een
quarantaine cup met onderling
gemengde teams.”

“Nu de pandemie hopelijk achter
ons ligt, hebben we een groot Hal-
loweenfeest voor de jeugd geor-

ganiseerd. Dat werd een enorm
succes, mede door de prachtige
ligging van onze accommodatie
vlakbij een groot bos. Het enthou-
siasme dat zulke evenementen te-
weeg brengt straal je uit. Mensen
willen ergens bijhoren. Het is fijn
als ze daarvoor onze club kiezen.”    

LOCHEM - Opleidingsclub Lochem heeft dit seizoen tien trai-
ners geselecteerd om deel te nemen aan de hoofdtrainer 2
(HT2) cursus. Deze scholing wordt op eigen veld gegeven door
een door de KNHB-erkende coach. De cursisten schaven in
een intensief jaartraject hun vaardigheden bij. Voor een klei-
nere club een zeer waardevolle toevoeging aan de kwaliteit
van het eigen ledenbestand. 

Subtopklasse
Een succesvol team van Lochem is MO18-1. Deze meiden wonnen
de najaarscompetitie en mogen daardoor uitkomen in de landelijke
subtopklasse. De laatste keer dat dit lukte in de geschiedenis van
de vereniging was in 2013, toen door de Jongens A1. 

Het meidenteam staat onder leiding van de 20-jarige Maarten Wo-
nink die zelf opgeleid is door de club. “Het is een hele talentvolle
lichting,” weet Fox. “De eerste wedstrijden in de subtopklasse zijn in-
middels gespeeld met goede resultaten. Zo wisten we onder andere
Ede te verslaan. We streven uiteindelijk naar een selectie van 30
speelsters voor volgend seizoen. Daaruit hopen we een prestatie- 
en recreatief spelend team te selecteren.”  

Lochem leidt tien nieuwe 
trainers op met HT2-cursus
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Het komende Wereldkampioen-
schap Hockey staat geprogram-
meerd als het WK 2022. Het toer-
nooi zou eigenlijk in december
worden gespeeld. Om de concur-
rentie met het WK Voetbal te ver-
mijden, is de eindstrijd verplaatst
naar januari 2023. 

INDIA
Dat het WK in India wordt gehou-
den, is al even bijzonder. Vier jaar
geleden, in 2018, was India ook
gastheer van het eindtoernooi.
Het is voor de eerste keer in de
geschiedenis dat de strijd om de
wereldtitel twee keer achter el-
kaar in hetzelfde land wordt ge-
speeld. 

Aan het WK in 2018 bewaart Ne-
derland overigens redelijk goede
herinneringen. De Oranjeheren
bereikten toen de finale waarin
België uiteindelijk na shoot-outs
de sterkste bleek. Voor de Red
Lions was het de eerste wereld-
titel in de historie. 

16 LANDEN
Aan het WK 2022 nemen 16 lan-
denteams deel, verdeeld over
vier poules van vier landen. De
wedstrijden worden gespeeld in

twee speelsteden. In Bhubanes-
war,  waar ook het vorige WK
plaatsvond, en in Rourkela. De
steden liggen ruim 300 kilometer
van elkaar verwijderd. 

DE GROEPEN
Nederland is ingedeeld in Groep
C en treft daarin Nieuw-Zeeland,
Maleisië en Chili. Titelverdediger
België is in Groep B ingedeeld
met Duitsland, Zuid-Korea en
Japan. Groep A bestaat uit Austra-
lië, Zuid-Afrika, Frankrijk en Ar-
gentinië. Groep D wordt gevormd
door India, Wales, Spanje en En-
geland. 

De groepswinnaars plaatsen zich
direct voor de kwartfinales. De
nummers twee en drie van de
groepen spelen cross-overs voor
de overige vier plaatsen. 

VOORBEREIDING
De Oranjeheren werken gedegen
toe naar het WK. De selectie heeft
na een korte zomerstop de trai-
ningen in september weer hervat.
Vanaf oktober is het gaspedaal op
topsportcentrum Papendal dieper
ingedrukt. Nu de definitieve selec-
tie bekend is, wordt er gericht
toegewerkt naar de laatste fase
van de voorbereiding. 

In die fase speelt Oranje een
serie interlands in de FIH Pro
League. Te beginnen op dinsdag
13 december tegen Engeland.
Een dag later is Argentinië de te-
genstander. Op vrijdag 16 decem-

ber wacht opnieuw een ontmoe-
ting met de Britten. Op zaterdag
is Argentinië wederom de tegen-
stander.  

Het aftellen is begonnen
voor het Nederlands Elftal
Heren. Want in januari staat
het WK Hockey op het pro-
gramma. Opnieuw is India
waar Nederland op jacht
gaat naar Goud. Van 13 tot
29 januari wordt het dus
genieten van het allerbeste
tophockey. Een heerlijk
begin van 2023. 

WK HOCKEY HEREN

Oranjeheren op jacht naar Goud!

Zaterdag 14 januari 10:30 Nederland - Maleisië
Maandag 16 januari 10:30 Nieuw-Zeeland - Nederland
Donderdag 19 januari 10:30 Nederland - Chili

Tijden zijn de Nederlandse tijden; 
in India is het 4,5 uur later. 

GROEPSWEDSTRIJDEN NEDERLAND

Het Nederlands Elftal Heren is
op het WK 2022 ingedeeld in een
groep met Nieuw-Zeeland, Malei-
sië en Chili. 

Nieuw-Zeeland is de nummer
acht van de wereldranglijst.
Daarmee is het de hoogst ge-
rankte tegenstander van Oranje.
De Black Sticks nemen voor de
11e keer deel aan het WK. Des-
ondanks wist de ploeg in het ver-
leden weinig potten te breken.
Een zevende plaats op het WK
2014 was de beste prestatie. Vier
jaar geleden, op het laatste WK,
werd een tiende plaats behaald. 

MALEISIË
Maleisië is de nummer tien van
de wereld. De Aziatische ploeg
neemt voor de negende keer
deel aan een WK. In de historie

was een vierde plaats op het WK
1975 de beste klassering. Op het
laatste WK eindigde Maleisië als
15e. Tijdens dat toernooi verlo-
ren de Aziaten in de groepsfase
met ruime cijfers van Nederland:
7-0. Mede dankzij drie goals van
Jeroen Hertzberger. 

DEBUTANT CHILI
Chili debuteert op het WK en is
met een 23e plaats op de wereld-
ranglijst de laagst geklasseerde
ploeg op het toernooi. De Zuid-
Amerikanen wisten zich via een
tweede plek op de Pan-Ameri-
kaanse Spelen te kwalificeren.
Nederland speelde in het verle-
den slechts één officiële wed-
strijd tegen Chili. In 1999 won
Oranje in Santiago met 1-12.
Teun de Nooijer scoorde vier
keer.  

De tegenstanders van
Oranje in Groep C

WK-historie Nederland
Het Nederlands Elftal Heren nam 14 keer deel aan een WK Hockey.
De eerste maal was in 1971 toen het toernooi in Barcelona werd 
gespeeld. Pakistan won de wereldtitel, Oranje eindigde op de zesde
plaats. 

Twee jaar later, in 1973, behaalde Nederland in het eigen Wagener
Stadion WK-goud door in de finale India te verslaan. In 1990 (Laho-
re) en in 1998 (Utrecht) was de wereldtitel opnieuw een prooi voor
de Oranjemannen. Op de laatste twee WK's behaalde Nederland 
zilver. In 2014 was Australië in Den Haag met 6-1 te sterk. Vier jaar
geleden won België na shoot-outs. 

Seve van Ass
Lars Balk
Teun Beins
Koen Bijen
Pirmin Blaak 
Justen Blok
Thierry Brinkman
Jorrit Croon
Thijs van Dam
Jonas de Geus
Steijn van Heijningen
Tjep Hoedemakers
Jip Janssen
Terrance Pieters
Tijmen Reyenga
Derck de Vilder
Maurits Visser 
Floris Wortelboer

RESERVES
Jasper Brinkman en Dennis
Warmerdam zijn als reserve
aangewezen. Zij reizen mee
naar India en kunnen in geval
van zware blessures als 
vervanger uitkomen voor 
het team. 

WK-SELECTIE ORANJE HEREN



Te weten: Amsterdam Dynamics in
Amsterdam Zuidoost, AHC Noor-
derlicht in Amsterdam Noord,
Hockeyclub UNO in Utrecht Over-
vecht, Hockeyclub Ridderkerk, HC
Den Haag en recentelijk HC Marti-
nus in Groningen
Dit seizoen volgen nog drie nieu-
we clubs. Daarmee wordt via hoc-

key niet alleen de leefbaarheid in
kwetsbare wijken vergroot, maar
vooral voor nóg meer kinderen
het verschil gemaakt. Dichtbij de
plek waar ze opgroeien. 

10.000 KINDEREN
De Hockey Foundation is een geza-
menlijk, maatschappelijk initiatief

van Rabobank en de KNHB. Met dit
initiatief willen beide partijen hoc-
key nóg toegankelijker maken,
voor iedereen. Hiermee richten zij
zich op wijken met een traditioneel

lagere sportparticipatie. Het doel is
om in tien jaar 30 nieuwe hockey-
clubs op te richten, zodat nog eens
10.000 kinderen in verenigingsver-
band kunnen sporten.

Kijk voor meer info op 
hockeyfoundation.nl.
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De toewijzing is de beloning van
een succesvolle samenwerking. 
Dit vanuit de ambitie om in de
zomer van 2026 een 'double gen-
der' WK te organiseren, op twee
locaties. In het Wagener Stadion 
in Amstelveen en in het nog te
bouwen hockeystadion in Waver,
vlakbij Brussel. 

BID
De KNHB en de KBHB hebben in
september 2022 samen een bid
ingediend. Daarbij kregen de Lage
Landen concurrentie van Zuid-Afri-
ka dat zich eveneens kandidaat
stelde voor een dubbel WK, dus
zowel Dames als Heren. Enkele
andere landen, zoals Australië, En-
geland en Wales en Uruguay,
kandideerden zich voor een 'enkel'
WK Dames of een WK Heren. 

HOCKEYFEEST
Beide bonden zijn trots dat de FIH
de organisatie van het toernooi
heeft gegund aan België en Neder-
land. De hockeybonden willen al-
lereerst een perfect georganiseerd
toernooi neerzetten voor alle deel-
nemende nationale teams. 

Daarnaast zijn beide bonden
ervan overtuigd er in de twee lan-
den een waar hockeyfeest van te
kunnen maken op alle wedstrijd-
dagen. De bonden verwachten bo-
vendien dat de toekenning als ka-
talysator zal werken voor
duurzame verbeteringen op de
twee speellocaties. 

TWEE LOCATIES
Het toernooi wordt gespeeld op
twee locaties. De KBHB wil voor
het WK 2026 een permanent 'state
of the art' hockeystadion bouwen
in het Waals-Brabantse Waver. Het
Nederlandse deel wordt gehouden
in het Wagener Stadion. De KNHB

heeft de ambitie om het wereld-
wijd bekende stadion verder te
moderniseren.

REISAFSTAND
Erik Gerritsen, algemeen directeur
van de KNHB, is zeer content met
de toewijzing van het WK 2026
aan Nederland en België. “Onze
landen grenzen niet alleen aan el-
kaar, we kennen ook beide een-
zelfde hockeyklimaat met fantasti-
sche verenigingen en heel veel
enthousiaste hockeyfans. De reis-
afstand tussen de twee stadions is
slechts twee uur waardoor teams
en fans in België en Nederland
een geweldig toernooi kunnen be-

leven met op beide locaties even-
veel aandacht voor zowel de
Dames als de Heren. We kijken er-
naar uit!”

SPECTACULAIR
Dit geldt ook voor Serge Pilet, CEO
van de KBHB: “Met het succes van
de laatste EK's en het dames-WK
2022 in het achterhoofd, zijn we er
ten stelligste van overtuigd dat dit
WK opnieuw een onvergetelijk
spectaculair en vernieuwend event
zal zijn.  In het centrum van het
hockeygekke Europa en met de
welgekende talrijke en luide fans
van het Oranjelegioen en de Red
Tribe, wordt dit WK een ongekend

hockeyfeest. We gaan alvast kei-
hard aan het werk.'

HISTORIE
Nederland en België hebben veel
ervaring met het organiseren van
mondiale toernooien. In 2017 en
2021 werden de EK in Nederland
georganiseerd. In 2019 was Ant-
werpen aan de beurt. Het wordt
de zesde keer dat een WK hockey
in Nederland wordt gehouden. In
1973, 1986, 1998, 2014 en 2022
was ons land ook gastheer. Afgelo-
pen zomer organiseerde Neder-
land het WK Dames samen met
Spanje. 

UTRECHT - Het Wereldkam-
pioenschap Hockey 2026
voor Dames en Heren wordt
gespeeld in Nederland en
België. Begin november
heeft de Internationale Hoc-
key Federatie (FIH) de orga-
nisatie van toernooi
toegewezen aan de Konink-
lijke Nederlandse Hockey
Bond (KNHB) en de Konink-
lijke Belgische Hockey Bond
(KBHB).

De Hockey Foundation heeft de vleugels verder uitgesla-
gen. Na de succesvolle start in 2020 zijn er inmiddels zes
maatschappelijke hockeyverenigingen opgericht. 
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